

回覆有關的提問
13/1/2026

1. Regarding the vehicular access road from Ting Kok Road to the application site, please clarify.

行車道路包括現有鄉村車道及進入申請範圍的擬議通道請參考行車圖 (1.1)

- (ii) whether filling of land and clearance of vegetation will be required;

根據最行車圖 (1.1) 顯示，需要額外填土面積大約 180m^2 ，厚度 0.2m

- (iii) whether consent of lot owners to use the vehicular access road has been/will be obtained; and

已經取得業主的同意

- (iv) the width of vehicular access road.

請參考行車圖 (1.1)

2. Please clarify whether one kennel will be occupied by one dog/cat only (While it is proposed that 180 dogs and 10 cats could be accommodated, there are only 167 rooms shown on the layout plan).

由於有些貓狗是不適宜獨處，需要的時候或會 2 隻同類的貓/狗飼養在同一舍室，因此 167 個動物舍室已經足夠

3. Please clarify regarding the extent of land filling as it does not cover some portions of structures and LGV loading/unloading bay.

更改有關的填土面積，包含整個申請場地連車道填土，總填土面積為 2278m^2

4. Please clarify whether septic tank or connection to public sewers will be adopted for the proposed toilet.

本次的申請不會設置化糞池，計劃將有關的污水接入現有的政府污水排放系統請參考污水圖 (2.1)

5. Please clarify the treatment of excrement from dogs/cats.

有關動物產生的糞便都是工作人員收集好，集中棄置

6. Please clarify the maximum number of visitors and staffs allowed per day..

每日預計接待不超過4位訪客 (而且需要提早預約) , 場地日間有2位工作人員 , 晚上1位工作人員當值

7. Please revise the legend for private car parking space on the layout plan for consistency..

請參考Layout Plan1.1

8. Please revise P. 2, 4, 6, 7, 12 and 13 based on the above as necessary..

已收改

補充

Layout Plan1.1

行車圖 (1.1)

填土範圍圖2.3

雨水收集系統圖D1.1

污水排放圖2.1

DD17 LOT 1292查冊